
Dr. Szili Katalin
a Magyar Országgyűlés
elnöke részére

Fidesz Országgyűlési Képviselőcsoportja
Kisgazda Tagozat
Dr. Czira Szabolcs

országgyűlési képviselő
1054 Budapest, Széchenyi rkp . 19. (36-1) 441-5407
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HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 . §-a alapján „Miért nem akarja az állam a tanyasi villamosítást?" címmel
kérdést kívánok feltenni

Dr. Kóka János
gazdasági és közlekedési miniszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter Úr!
Jelenleg Magyarországon kb. 180 ezer ember él tanyán, a délalföldi régióban 105 ezer
tanyából több, mint 50 ezer tanya van villanyáram nélkül . Nagykőrös környékén 1000
tanyából kb . 300 nem rendelkezik villamos energiával . Az áramellátást aggregátorral,
akkumlátorral, petóleummal, benzinnel stb . oldják meg .

Hogyan nevezhetnénk európai viszonyoknak azokat a körülményeket, ahol az alapvető
infrastruktúra és higiéniás lehetőség hiányzik, ahol az iskolás gyermekek petróleumlámpa
fényénél tanulnak, ahol az asszonyok kézzel mosnak és ahol a televíziózás luxus
szórakozásnak számít? Arról nem is beszélve, hogy a mezőgazdasági vállalkozásokat,
elektromos áram nélkül kénytelenek fenntartani s a mindennapi teendőkben a családok
mindenfajta háztartási készüléket kénytelenek nélkülözni .

Ez az állapot tarthatatlan, nemcsak az egyre emelkedő benzinárak miatt, hanem azért is, mert
egyáltalán nem mondható el ezekről az emberekről, hogy egyenlő életkörülmények között
töltik a mindennapjaikat és az itt felnövő gyerekek sem egyenlő esélyekkel indulnak el az
életben .

Milyen támogatást tud adni az állam a =. század küszöbén a tanyasi villamosításra?
Reménykedhetnek-e a tanyasiak, hogy a közeljövőben a petróleumlámpát lecserélhetik
korszerű lámpákra?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2004 . október 7.
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